**ДЕРЖАВНА ПОДАТКОВА СЛУЖБА УКРАЇНИ**

**ГОЛОВНЕ УПРАВЛІННЯ ДЕРЖАВНОЇ ПОДАТКОВОЇ СЛУЖБИ**

**У ЗАКАРПАТСЬКІЙ ОБЛАСТІ**

«ЗАТВЕРДЖЕНО»

Уповноважена особа

Головного управління

ДПС у Закарпатській області

Ігор ФОМІЧОВ

«\_\_» вересня2023 року

**ТЕНДЕРНА ДОКУМЕНТАЦІЯ**

**на проведення відкритих торгів з урахуванням особливостей здійснення закупівель товарів, робіт і послуг для замовників, передбачених Законом України «Про публічні закупівлі», на період дії правового режиму воєнного стану в Україні та протягом 90 днів з дня його припинення або скасування**

**на закупівлю**

**Природний газ**

**Код згідно ДК 021:2015 – 09120000-6 Газове паливо (Природний газ ДК 021:2015 – 09123000-7).**

**Ужгород – 2023**

**ЗМІСТ**

**Розділ 1. Загальні положення**

1. Терміни, які вживаються в тендерній документації
2. Інформація про замовника торгів
3. Процедура закупівлі
4. Інформація про предмет закупівлі
5. Недискримінація учасників
6. Інформація про валюту, у якій повинно бути розраховано та зазначено ціну тендерної пропозиції
7. Інформація  про  мову (мови),  якою  (якими) повинно  бути  складено тендерні пропозиції
8. Інформація про прийняття чи неприйняття до розгляду тендерної пропозиції, ціна якої є вищою, ніж очікувана вартість предмета закупівлі, визначена замовником в оголошенні про проведення відкритих торгів

**Розділ 2. Порядок унесення змін та надання роз’яснень до тендерної документації**

1. Процедура надання роз’яснень щодо тендерної документації
2. Унесення змін до тендерної документації

**Розділ 3. Інструкція з підготовки тендерної пропозиції**

1. Зміст і спосіб подання тендерної пропозиції
2. Забезпечення тендерної пропозиції
3. Умови повернення чи неповернення забезпечення тендерної пропозиції
4. Строк дії тендерної пропозиції, протягом якого тендерні пропозиції вважаються дійсними
5. Кваліфікаційні критерії до учасників відповідно до статті 16 Закону, підстави для відмови учаснику процедури закупівлі в участі у відкритих торгах
6. Інформація про технічні, якісні та кількісні характеристики предмета закупівлі
7. Інформація про субпідрядника/співвиконавця
8. Унесення змін або відкликання тендерної пропозиції учасником
9. Ступінь локалізації виробництва

**Розділ 4. Подання та розкриття тендерної пропозиції**

1. Кінцевий строк подання тендерної пропозиції
2. Дата та час розкриття тендерної пропозиції

**Розділ 5. Оцінка тендерної пропозиції**

1. Перелік критеріїв оцінки та методика оцінки тендерної пропозиції із зазначенням питомої ваги кожного критерію
2. Відхилення тендерних пропозицій
3. Опис та приклади формальних (несуттєвих) помилок, допущення яких учасниками не призведе до відхилення їх тендерних пропозицій
4. Інша інформація

**Розділ 6. Результати тендеру та укладання договору про закупівлю**

1. Відміна замовником тендеру чи визнання його таким, що не відбувся
2. Строк укладання договору про закупівлю
3. Проект договору про закупівлю
4. Умови укладання договору про закупівлю
5. Дії замовника при відмові переможця процедури закупівлі від підписання договору про закупівлю

6. Забезпечення виконання договору про закупівлю

***Додатки до тендерної документації:***

**Додаток 1.** Підстави для відмови в участі у процедурі закупівлі

**Додаток 2.** Технічні вимоги до предмета закупівлі

**Додаток 3.** Форма «Тендерна пропозиція»

**Додаток 4.** Проект договору про закупівлю

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **№** | **Розділ 1. Загальні положення** | |
| 1 | 2 | 3 |
| **1** | **Терміни, які вживаються в тендерній документації** | Тендерну документацію розроблено відповідно до вимог Закону України «Про публічні закупівлі» від 25.12.2015 № 922-VIII (зі змінами) (далі – Закон), Закону України «Про санкції» від 14.09.2014 № 1644-VII, постанови Кабінету Міністрів України «Про затвердження особливостей здійснення публічних закупівель товарів, робіт і послуг для замовників, передбачених Законом України «Про публічні закупівлі», на період дії правового режиму воєнного стану в Україні та протягом 90 днів з дня його припинення або скасування» від 12.10.2022 № 1178 (із змінами і доповненнями) (далі – Особливості) та інших нормативно-правових актів, що регулюють відносини у сфері публічних закупівель. Терміни вживаються у значенні, наведеному в Законі. |
| **2** | **Інформація про замовника торгів** |  |
| 2.1 | *повне найменування* | Головне управління Державної податкової служби у Закарпатської області |
| 2.2 | *місцезнаходження* | 88000, Закарпатська обл., м. Ужгород, вул. Волошина Августина, 52. |
| 2.3 | *посадова(і) особа(и) замовника, уповноважена(і) здійснювати зв'язок з учасниками* | Фомічов Ігор Григорович - уповноважена особа, +380505237003, e-mail: [fomichovigor@gmail.com](mailto:fomichovigor@gmail.com)  Заяць Олександр Юхимович – начальник відділу, +380506707582, e-mail: [zak.mtzn@tax.gov.ua](mailto:zak.mtzn@tax.gov.ua) |
| **3** | **Процедура закупівлі** | Відкриті торги з особливостями |
| **4** | **Інформація про предмет закупівлі** |  |
| 4.1 | *назва предмета закупівлі, коди відповідних класифікаторів предмета закупівлі* | Природний газ.  Код згідно ДК 021:2015 – 09120000-6 Газове паливо (Природний газ ДК 021:2015 – 09123000-7) |
| 4.2 | *опис окремої частини (частин) предмета закупівлі (лота), щодо якої можуть бути подані тендерні пропозиції* | Подання тендерних пропозицій за лотами не передбачено. |
| 4.3. | *очікувана вартість* | 1 047 491,97 грн. з ПДВ |
| 4.3 | *кількість товару та місце його поставки* | Визначається умовами Додатку 2 до цієї документації |
| 4.4 | *строк поставки товарів* | 01.11.2023 – 31.12.2023 |
| **5** | **Недискримінація учасників** | Учасники (резиденти та нерезиденти) всіх форм власності та організаційно-правових форм беруть участь у процедурах закупівель на рівних умовах, крім:  [громадян Російської Федерації/Республіки Білорусь (крім тих, що проживають на території України на законних підставах); юридичних осіб, утворених та зареєстрованих відповідно до законодавства Російської Федерації/Республіки Білорусь; юридичних осіб, утворених та зареєстрованих відповідно до законодавства України, кінцевим бенефіціарним власником, членом або учасником (акціонером), що має частку в статутному капіталі 10 і більше відсотків (далі - активи), якої є Російська Федерація/Республіка Білорусь, громадянин Російської Федерації/Республіки Білорусь (крім тих, що проживають на території України на законних підставах), або юридичних осіб, утворених та зареєстрованих відповідно до законодавства Російської Федерації/Республіки Білорусь, крім випадків коли активи в установленому законодавством порядку передані в управління Національному агентству з питань виявлення, розшуку та управління активами, одержаними від корупційних та інших злочинів.](https://ips.ligazakon.net/document/view/kp230471?ed=2023_05_12&an=22) |
| **6** | **Інформація про валюту, у якій повинна бути розраховано та зазначено ціну тендерної пропозиції** | Валютою тендерної пропозиції є національна валюта України - гривня. |
| **7** | **Інформація про мову (мови), якою (якими) повинні бути складені тендерні пропозиції** | Усі документи тендерної пропозиції, які готуються безпосередньо учасником повинні бути складені українською мовою.  У разі, якщо документ або інформація, надання яких передбачено цією тендерною документацією, складені іншою мовою, ніж передбачено умовами цієї тендерної документації, у складі тендерної пропозиції надається документ мовою оригіналу з обов’язковим перекладом українською мовою.  Якщо учасник торгів є нерезидентом України, він може подавати свою тендерну пропозицію іншою мовою з обов’язковим перекладом українською мовою |
| **8** | **Інформація про прийняття чи неприйняття до розгляду тендерної пропозиції, ціна якої є вищою, ніж очікувана вартість предмета закупівлі, визначена замовником в оголошенні про проведення відкритих торгів** | Замовник **не приймає** до розгляду тендерні пропозиції, ціни яких є вищими ніж очікувана вартість предмета, визначена замовником в оголошенні про проведення відкритих торгів. |
| **Розділ 2. Порядок унесення змін та надання роз'яснень до тендерної документації** | | |
| **1** | **Процедура надання роз'яснень щодо тендерної документації** | Фізична/юридична особа має право не пізніше ніж за три дні до закінчення строку подання тендерної пропозиції звернутися через електронну систему закупівель до замовника за роз’ясненнями щодо тендерної документації та/або звернутися до замовника з вимогою щодо усунення порушення під час проведення тендеру. Усі звернення за роз’ясненнями та звернення щодо усунення порушення автоматично оприлюднюються в електронній системі закупівель без ідентифікації особи, яка звернулася до замовника. Замовник повинен протягом трьох днів з дати їх оприлюднення надати роз’яснення на звернення шляхом оприлюднення його в електронній системі закупівель.  У разі несвоєчасного надання замовником роз’яснень щодо змісту тендерної документації електронна система закупівель автоматично зупиняє перебіг відкритих торгів.  Для поновлення перебігу відкритих торгів замовник повинен розмістити роз’яснення щодо змісту тендерної документації в електронній системі закупівель з одночасним продовженням строку подання тендерних пропозицій не менш як на чотири дні. |
| **2** | **Унесення змін до тендерної документації** | Замовник має право з власної ініціативи або у разі усунення порушень вимог законодавства у сфері публічних закупівель, викладених у висновку органу державного фінансового контролю відповідно до статті 8 Закону, або за результатами звернень, або на підставі рішення органу оскарження внести зміни до тендерної документації. У разі внесення змін до тендерної документації строк для подання тендерних пропозицій продовжується замовником в електронній системі закупівель таким чином, щоб з моменту внесення змін до тендерної документації до закінчення кінцевого строку подання тендерних пропозицій залишалося не менше чотирьох днів.  Зміни, що вносяться замовником до тендерної документації, розміщуються та відображаються в електронній системі закупівель у вигляді нової редакції тендерної документації додатково до початкової редакції тендерної документації. Замовник разом із змінами до тендерної документації в окремому документі оприлюднює перелік змін, що вносяться. Зміни до тендерної документації у машинозчитувальному форматі розміщуються в електронній системі закупівель протягом одного дня з дати прийняття рішення про їх внесення. |
| **Розділ 3. Інструкція з підготовки тендерної пропозиції** | | |
| **1** | **Зміст і спосіб подання тендерної пропозиції** | [Тендерні пропозиції подаються відповідно до порядку, визначеного](https://ips.ligazakon.net/document/view/kp230471?ed=2023_05_12&an=158) [статтею 26 Закону](https://ips.ligazakon.net/document/view/t150922?ed=2023_04_01&an=1474)[, крім положень](https://ips.ligazakon.net/document/view/kp230471?ed=2023_05_12&an=158) [частин першої](https://ips.ligazakon.net/document/view/t150922?ed=2023_04_01&an=1475)[,](https://ips.ligazakon.net/document/view/kp230471?ed=2023_05_12&an=158) [четвертої](https://ips.ligazakon.net/document/view/t150922?ed=2023_04_01&an=1482)[,](https://ips.ligazakon.net/document/view/kp230471?ed=2023_05_12&an=158) [шостої](https://ips.ligazakon.net/document/view/t150922?ed=2023_04_01&an=1484) [та](https://ips.ligazakon.net/document/view/kp230471?ed=2023_05_12&an=158) [сьомої статті 26 Закону](https://ips.ligazakon.net/document/view/t150922?ed=2023_04_01&an=1485)[.](https://ips.ligazakon.net/document/view/kp230471?ed=2023_05_12&an=158)  [Тендерна пропозиція подається в електронній формі через електронну систему закупівель шляхом заповнення електронних форм з окремими полями, у яких зазначається інформація про ціну, інші критерії оцінки (у разі їх встановлення замовником), інформація від учасника процедури закупівлі про його відповідність кваліфікаційним (кваліфікаційному) критеріям (у разі їх (його) встановлення, наявність/відсутність підстав, установлених у пункті 47 Особливостей і в тендерній документації, та шляхом завантаження необхідних документів, що вимагаються замовником у тендерній документації](https://ips.ligazakon.net/document/view/kp230471?ed=2023_05_12&an=159).  Кожен учасник має право подати тільки одну тендерну пропозицію (у тому числі до визначеної в тендерній документації частини предмета закупівлі (лота).  Всі документи тендерної пропозиції завантажуються в електронну систему закупівель у вигляді скан-копій, придатних до машино зчитування (файли з розширенням «…pdf.», «…jpeg.» тощо), зміст та вигляд яких повинен відповідати оригіналам відповідних документів, згідно яких виготовляються такі скан-копії. Документи, що складаються учасником, повинні бути оформлені належним чином у відповідності до вимог чинного законодавства в частині дотримання письмової форми документу, складеного суб’єктом господарювання, у тому числі за власноручним підписом учасника/уповноваженої особи учасника. Вимога щодо засвідчення того чи іншого документу тендерної пропозиції власноручним підписом учасника/уповноваженої особи учасника не застосовується до документів (матеріалів та інформації), що подаються у складі тендерної пропозиції, якщо такі документа (матеріали та інформація) надані учасником у формі електронного документа через електронну систему закупівель із накладанням електронного підпису на кожен з таких документів (матеріал чи інформацію).  Під час використання електронної системи закупівель з метою подання тендерних пропозицій та їх оцінки, документи та дані створюються та подаються з урахуванням вимог Законів України «Про електронні документи та електронний документообіг» та «Про електронні довірчі послуги», тобто тендерна пропозиція у будь-якому випадку повинна містити накладений електронний підпис (або кваліфікований електронний підпис, або УЕП у випадку, якщо на дату подання тендерних пропозицій це передбачено законодавством (станом на дату оголошення про проведення відкритих торгів строк використання УЕП продовжено на період воєнного стану на території України та протягом шести місяців з дня його припинення чи скасування, згідно з постановою Кабінету Міністрів України від 24.05.2022 № 617, якою затверджено зміни, що вносяться до постанови Кабінету Міністрів України від 17.03.2022 № 300)) учасника/уповноваженої особи учасника процедури закупівлі, повноваження якої щодо підпису документів тендерної пропозиції підтверджуються відповідно до поданих документів.  Повноваження щодо підпису документів тендерної пропозиції уповноваженої особи учасника процедури закупівлі підтверджуються: для посадових (службових) осіб учасника, які уповноважені підписувати документи тендерної пропозиції та вчиняти інші юридично значущі дії від імені учасника на підставі положень установчих документів – розпорядчий документ про призначення (обрання) на посаду відповідної особи (наказ про призначення та /або протокол зборів засновників тощо); для осіб, що уповноважені представляти інтереси учасника під проведення процедури закупівлі, та які не входять до кола осіб, які представляють інтереси учасника без довіреності – довіреність, яка оформлена у відповідності до вимог чинного законодавства, із зазначенням повноважень повіреного, разом з документами, що у відповідності до цього пункту підтверджують повноваження посадової (службової) особи учасника, що підписала від імені учасника вказану довіреність.  У разі, якщо тендерна пропозиція подається об’єднанням учасників, до неї обов’язково включається документ про створення такого об’єднання.  Документи, що не передбачені законодавством для учасників - юридичних, фізичних осіб, у тому числі фізичних осіб - підприємців, можуть не подаватись у складі тендерної пропозиції, про що учасник повинен зазначити у довідці, з посиланням на норми відповідних нормативно-правових актів (за наявності), в складі своєї тендерної пропозиції.  Відсутність документів, що не передбачені законодавством для учасників - юридичних, фізичних осіб, у тому числі фізичних осіб - підприємців, у складі тендерної пропозиції, не може бути підставою для її відхилення.  Під час подання тендерної пропозиції учасник не може визначити конфіденційною інформацію про запропоновану ціну, інші критерії оцінки, технічні умови, технічні специфікації та документи, що підтверджують відповідність кваліфікаційним критеріям відповідно до статті 16 Закону, і документи, що підтверджують відсутність підстав, установлених статтею 17 Закону. Для забезпечення виконання цих вимог, учасники, при поданні інформації та документів тендерної пропозиції, не визначають їх як конфіденційні.  Тендерні пропозиції після закінчення кінцевого строку їх подання не приймаються електронною системою закупівель. |
| **2** | **Забезпечення тендерної пропозиції** | Не вимагається |
| **3** | **Умови повернення чи неповернення забезпечення тендерної пропозиції** | Не вимагається |
| **4** | **Строк дії тендерної пропозиції, протягом якого тендерні пропозиції вважаються дійсними** | Тендерні пропозиції вважаються дійсними протягом 90 днів із дати кінцевого строку подання тендерних пропозицій.  Тендерні пропозиції залишаються дійсними протягом зазначеного в тендерній документації строку, який у разі необхідності може бути продовжений.  До закінчення зазначеного строку замовник має право вимагати від учасників процедури закупівлі продовження строку дії тендерних пропозицій. Учасник процедури закупівлі має право:   * відхилити таку вимогу, не втрачаючи при цьому наданого ним забезпечення тендерної пропозиції; * погодитися з вимогою та продовжити строк дії поданої ним тендерної пропозиції і наданого забезпечення тендерної пропозиції.   У разі необхідності учасник процедури закупівлі має право з власної ініціативи продовжити строк дії своєї тендерної пропозиції, повідомивши про це замовникові через електронну систему закупівель. |
| **5** | **Кваліфікаційні критерії до учасників відповідно до статті 16 Закону, підстави для відмови учаснику процедури закупівлі в участі у відкритих торгах** | Кваліфікаційні критерії замовником не застосовуються відповідно до пункту 48 Особливостей.  [Замовник приймає рішення про відмову учаснику процедури закупівлі в участі у відкритих торгах та зобов'язаний відхилити тендерну пропозицію учасника процедури закупівлі в разі, коли:](https://ips.ligazakon.net/document/view/kp230471?ed=2023_05_12&an=215)  [1) замовник має незаперечні докази того, що учасник процедури закупівлі пропонує, дає або погоджується дати прямо чи опосередковано будь-якій службовій (посадовій) особі замовника, іншого державного органу винагороду в будь-якій формі (пропозиція щодо наймання на роботу, цінна річ, послуга тощо) з метою вплинути на прийняття рішення щодо визначення переможця процедури закупівлі;](https://ips.ligazakon.net/document/view/kp230471?ed=2023_05_12&an=216)  [2) відомості про юридичну особу, яка є учасником процедури закупівлі, внесено до Єдиного державного реєстру осіб, які вчинили корупційні або пов'язані з корупцією правопорушення;](https://ips.ligazakon.net/document/view/kp230471?ed=2023_05_12&an=217)  [3) керівника учасника процедури закупівлі, фізичну особу, яка є учасником процедури закупівлі, було притягнуто згідно із законом до відповідальності за вчинення корупційного правопорушення або правопорушення, пов'язаного з корупцією;](https://ips.ligazakon.net/document/view/kp230471?ed=2023_05_12&an=218)  [4) суб'єкт господарювання (учасник процедури закупівлі) протягом останніх трьох років притягувався до відповідальності за порушення, передбачене](https://ips.ligazakon.net/document/view/kp230471?ed=2023_05_12&an=219) [пунктом 4 частини другої статті 6](https://ips.ligazakon.net/document/view/t012210?ed=2022_12_13&an=44)[,](https://ips.ligazakon.net/document/view/kp230471?ed=2023_05_12&an=219) [пунктом 1 статті 50 Закону України "Про захист економічної конкуренції"](https://ips.ligazakon.net/document/view/t012210?ed=2022_12_13&an=377)[, у вигляді вчинення антиконкурентних узгоджених дій, що стосуються спотворення результатів тендерів;](https://ips.ligazakon.net/document/view/kp230471?ed=2023_05_12&an=219)  [5) фізична особа, яка є учасником процедури закупівлі, була засуджена за кримінальне правопорушення, вчинене з корисливих мотивів (зокрема, пов'язане з хабарництвом та відмиванням коштів), судимість з якої не знято або не погашено в установленому законом порядку;](https://ips.ligazakon.net/document/view/kp230471?ed=2023_05_12&an=220)  [6) керівник учасника процедури закупівлі був засуджений за кримінальне правопорушення, вчинене з корисливих мотивів (зокрема, пов'язане з хабарництвом, шахрайством та відмиванням коштів), судимість з якого не знято або не погашено в установленому законом порядку;](https://ips.ligazakon.net/document/view/kp230471?ed=2023_05_12&an=221)  [7) тендерна пропозиція подана учасником процедури закупівлі, який є пов'язаною особою з іншими учасниками процедури закупівлі та/або з уповноваженою особою (особами), та/або з керівником замовника;](https://ips.ligazakon.net/document/view/kp230471?ed=2023_05_12&an=222)  [8) учасник процедури закупівлі визнаний в установленому законом порядку банкрутом та стосовно нього відкрита ліквідаційна процедура;](https://ips.ligazakon.net/document/view/kp230471?ed=2023_05_12&an=223)  [9) у Єдиному державному реєстрі юридичних осіб, фізичних осіб - підприємців та громадських формувань відсутня інформація, передбачена](https://ips.ligazakon.net/document/view/kp230471?ed=2023_05_12&an=224) [пунктом 9 частини другої статті 9 Закону України "Про державну реєстрацію юридичних осіб, фізичних осіб - підприємців та громадських формувань"](https://ips.ligazakon.net/document/view/t030755?ed=2023_04_01&an=941314) [(крім нерезидентів);](https://ips.ligazakon.net/document/view/kp230471?ed=2023_05_12&an=224)  [10) юридична особа, яка є учасником процедури закупівлі (крім нерезидентів), не має антикорупційної програми чи уповноваженого з реалізації антикорупційної програми, якщо вартість закупівлі товару (товарів), послуги (послуг) або робіт дорівнює чи перевищує 20 млн. гривень (у тому числі за лотом);](https://ips.ligazakon.net/document/view/kp230471?ed=2023_05_12&an=225)  [11) учасник процедури закупівлі або кінцевий бенефіціарний власник, член або учасник (акціонер) юридичної особи - учасника процедури закупівлі є особою, до якої застосовано санкцію у вигляді заборони на здійснення](https://ips.ligazakon.net/document/view/kp230471?ed=2023_05_12&an=226) [у неї](https://ips.ligazakon.net/document/view/kp230952?ed=2023_09_01&an=27) [публічних закупівель товарів, робіт і послуг згідно із](https://ips.ligazakon.net/document/view/kp230471?ed=2023_05_12&an=226) [Законом України "Про санкції"](https://ips.ligazakon.net/document/view/t141644?ed=2023_03_21)[, крім випадку, коли активи такої особи в установленому законодавством порядку передані в управління АРМА](https://ips.ligazakon.net/document/view/kp230952?ed=2023_09_01&an=27)[;](https://ips.ligazakon.net/document/view/kp230471?ed=2023_05_12&an=226)  [12) керівника учасника процедури закупівлі, фізичну особу, яка є учасником процедури закупівлі, було притягнуто згідно із законом до відповідальності за вчинення правопорушення, пов'язаного з використанням дитячої праці чи будь-якими формами торгівлі людьми.](https://ips.ligazakon.net/document/view/kp230471?ed=2023_05_12&an=227)  [Замовник може прийняти рішення про відмову учаснику процедури закупівлі в участі у відкритих торгах та відхилити тендерну пропозицію учасника процедури закупівлі в разі, коли учасник процедури закупівлі не виконав свої зобов'язання за раніше укладеним договором про закупівлю із цим самим замовником, що призвело до його дострокового розірвання, і було застосовано санкції у вигляді штрафів та/або відшкодування збитків протягом трьох років з дати дострокового розірвання такого договору. Учасник процедури закупівлі, що перебуває в обставинах, зазначених у цьому абзаці, може надати підтвердження вжиття заходів для доведення своєї надійності, незважаючи на наявність відповідної підстави для відмови в участі у відкритих торгах. Для цього учасник (суб'єкт господарювання) повинен довести, що він сплатив або зобов'язався сплатити відповідні зобов'язання та відшкодування завданих збитків. Якщо замовник вважає таке підтвердження достатнім, учаснику процедури закупівлі не може бути відмовлено в участі в процедурі закупівлі (абзац 14 пункту 47 Особливостей).](https://ips.ligazakon.net/document/view/kp230471?ed=2023_05_12&an=228)  [Замовник не вимагає від учасника процедури закупівлі під час подання тендерної пропозиції в електронній системі закупівель будь-яких документів, що підтверджують відсутність підстав, визначених у пункті 47 Особливостей (крім абзацу чотирнадцятого цього пункту), крім самостійного декларування відсутності таких підстав учасником процедури закупівлі відповідно до абзацу шістнадцятого пункту 47 Особливостей.](https://ips.ligazakon.net/document/view/kp230471?ed=2023_05_12&an=231)  Переможець процедури закупівлі у строк, що не перевищує чотири дні з дати оприлюднення в електронній системі закупівель повідомлення про намір укласти договір про закупівлю, повинен надати замовнику шляхом оприлюднення в електронній системі закупівель документи, що підтверджують відсутність підстав, зазначених у підпунктах 3, 5, 6 і 12 та в абзаці чотирнадцятому пункту 47:  **1) по підпункту 3 пункту 47 Особливостей:**  **Особисту довідку фізичної особи/юридичної особи** з Єдиного державного реєстру осіб, які вчинили корупційні або пов’язані з корупцією правопорушення про те, що керівника учасника процедури закупівлі, фізичну особу, яка є учасником процедури закупівлі, **не було** притягнуто згідно із законом до відповідальності за вчинення корупційного правопорушення або правопорушення, пов'язаного з корупцією;  **2) по підпунктах 5, 6 пункту 47 Особливостей:**  **Довідку (витяг)**, що видана Департаментом інформатизації МВС України (територіальним органом з надання сервісних послуг МВС України) або витяг з інформаційно-аналітичної системи «Облік відомостей про притягнення особи до кримінальної відповідальності та наявності судимості» про те, що **фізична особа**, яка є учасником процедури закупівлі, **не була** засуджена за кримінальне правопорушення, вчинене з корисливих мотивів (зокрема, пов'язане з хабарництвом та відмиванням коштів), судимість з якої не знято або не погашено в установленому законом порядку або про те, що **керівник** учасника процедури закупівлі **не був** засуджений за кримінальне правопорушення, вчинене з корисливих мотивів (зокрема, пов'язане з хабарництвом, шахрайством та відмиванням коштів), судимість з якого не знято або не погашено в установленому законом порядку;  **3) по підпункту 12 пункту 47 Особливостей:**  Довідку (витяг), що видана Департаментом інформатизації МВС України (територіальним органом з надання сервісних послуг МВС України) або витяг з інформаційно-аналітичної системи «Облік відомостей про притягнення особи до кримінальної відповідальності та наявності судимості» про те, що керівника учасника процедури закупівлі, фізичну особу, яка є учасником процедури закупівлі, **не було** притягнуто згідно із законом до відповідальності за вчинення правопорушення, пов'язаного з використанням дитячої праці чи будь-якими формами торгівлі людьми;  **4) по абзацу чотирнадцятому пункту 47 Особливостей:**  Довідку, складену учасником у довільній формі, що підтверджує відсутність підстави про відмову учаснику процедури закупівлі в участі у відкритих торгах, передбаченої цим абзацом або інформацію у довільній формі, що підтверджує вжиття заходів для доведення своєї надійності.  [Учасник процедури закупівлі підтверджує відсутність підстав, зазначених в пункті 47 Осогбливостей (крім підпунктів 1 і 7, абзацу чотирнадцятого цього пункту), шляхом самостійного декларування відсутності таких підстав в електронній системі закупівель під час подання тендерної пропозиції.](https://ips.ligazakon.net/document/view/kp230471?ed=2023_05_12&an=230)  Замовник не вимагає документального підтвердження публічної інформації, що оприлюднена у формі відкритих даних згідно із [Законом України "Про доступ до публічної інформації"](https://ips.ligazakon.net/document/view/t112939?ed=2022_12_13) [та/або міститься у відкритих публічних електронних реєстрах, доступ до яких є вільним, або публічної інформації, що є доступною в електронній системі закупівель, крім випадків, коли доступ до такої інформації є обмеженим на момент оприлюднення оголошення про проведення відкритих торгів.](https://ips.ligazakon.net/document/view/kp230471?ed=2023_05_12&an=229)  Підстави для відмови в участі у процедурі закупівлі встановлені пунктом 47 Особливостей та спосіб підтвердження відповідності учасників викладений у Додатку № 1. |
| **6** | **Інформація про технічні, якісні та кількісні характеристики предмета закупівлі** | Інформація про необхідні технічні, якісні та кількісні характеристики предмета закупівлі та технічна специфікація до предмета закупівлі викладена у Додатку № 2 |
| **7** | **Інформація про субпідрядника / співвиконавця** | Закуповується товар, тому вимоги щодо надання інформації про субпідрядника / співвиконавця не встановлюються |
| **8** | **Унесення змін або відкликання тендерної пропозиції учасником** | Учасник процедури закупівлі має право внести зміни до своєї тендерної пропозиції або відкликати її до закінчення кінцевого строку її подання без втрати свого забезпечення тендерної пропозиції. Такі зміни або заява про відкликання тендерної пропозиції враховуються, якщо вони отримані електронною системою закупівель до закінчення кінцевого строку подання тендерних пропозицій |
| **9** | **Ступень локалізації виробництва** | Не застосовується |
| **Розділ 4. Подання та розкриття тендерної пропозиції** | | |
| **1** | **Кінцевий строк подання тендерної пропозиції** | Строк для подання тендерних пропозицій не може бути менше, ніж **сім днів** з дня оприлюднення оголошення про проведення відкритих торгів в електронній системі закупівель  Тендерні пропозиції після закінчення кінцевого строку їх подання не приймаються електронною системою закупівель. |
| **2** | **Дата та час розкриття тендерної пропозиції** | Дата і час розкриття тендерних пропозицій визначаються електронною системою закупівель автоматично в день оприлюднення замовником оголошення про проведення відкритих торгів в електронній системі закупівель.  Розкриття тендерних пропозицій/пропозицій з інформацією та документами, що підтверджують відповідність учасника кваліфікаційним критеріям/умовам, визначеним в оголошенні про проведення спрощеної закупівлі, та вимогам до предмета закупівлі, а також з інформацією та документами, що містять технічний опис предмета закупівлі, здійснюється автоматично електронною системою закупівель одразу після завершення електронного аукціону.  Не підлягає розкриттю інформація, що обґрунтовано визначена учасником як конфіденційна, у тому числі що містить персональні дані. Конфіденційною не може бути визначена інформація про запропоновану ціну, інші критерії оцінки, технічні умови, технічні специфікації та документи, що підтверджують відповідність кваліфікаційним критеріям відповідно до [статті 16](https://zakon.rada.gov.ua/laws/show/922-19#n1250) Закону, і документи, що підтверджують відсутність підстав, установлених [пунктом](https://zakon.rada.gov.ua/laws/show/922-19#n1261) 47 Особливостей. |
| **Розділ 5. Оцінка тендерної пропозиції** | | |
| **1** | **Перелік критеріїв оцінки та методика оцінки тендерної пропозиції із зазначенням питомої ваги кожного критерію** | Розгляд та оцінка тендерних пропозицій здійснюються відповідно до [статті 29 Закону](https://ips.ligazakon.net/document/view/t150922?ed=2023_04_01&an=1523) [(положення](https://ips.ligazakon.net/document/view/kp230471?ed=2023_05_12&an=185) [частин другої](https://ips.ligazakon.net/document/view/t150922?ed=2023_04_01&an=1526)[,](https://ips.ligazakon.net/document/view/kp230471?ed=2023_05_12&an=185) [дванадцятої](https://ips.ligazakon.net/document/view/t150922?ed=2023_04_01&an=1544)[,](https://ips.ligazakon.net/document/view/kp230471?ed=2023_05_12&an=185) [шістнадцятої](https://ips.ligazakon.net/document/view/t150922?ed=2023_04_01&an=1566)[, абзаців другого і третього](https://ips.ligazakon.net/document/view/kp230471?ed=2023_05_12&an=185) [частини п'ятнадцятої статті 29 Закону](https://ips.ligazakon.net/document/view/t150922?ed=2023_04_01&an=1562) [не застосовуються) з урахуванням положень пункту 43 Особливостей.](https://ips.ligazakon.net/document/view/kp230471?ed=2023_05_12&an=185)  Єдиним критерієм оцінки згідно даної процедури відкритих торгів з особливостями є **ціна** (**Питома вага – 100%**).  Найбільш економічною вигідною пропозицією буде вважатися пропозиція з найнижчою ціною з урахуванням усіх податків та зборів (в тому числі податку на додану вартість (ПДВ), у разі якщо учасник є платником ПДВ або без ПДВ – у разі, якщо Учасник  не є платником ПДВ.  Оцінка здійснюється щодо предмета закупівлі в цілому.  До початку проведення електронного аукціону в електронній системі закупівель автоматично розкривається інформація про ціну та перелік усіх цін тендерних пропозицій, розташованих у порядку від найнижчої до найвищої ціни без зазначення найменувань та інформації про учасників.  Під час проведення електронного аукціону в електронній системі закупівель відображаються значення ціни тендерної пропозиції учасника та приведеної ціни.  **Розмір мінімального кроку пониження ціни під час електронного аукціону –** **0,5 % очікуваної вартості закупівлі.**  Ціна тендерної пропозиції повинна враховувати податки і збори, у тому числі, що сплачуються або мають бути сплачені відповідно до положень Податкового кодексу України. У разі, якщо учасник не є платником ПДВ, ціна тендерної пропозиції зазначається без ПДВ. |
| **2** | **Відхилення тендерних пропозицій** | [Замовник відхиляє тендерну пропозицію із зазначенням аргументації в електронній системі закупівель у разі, коли:](https://ips.ligazakon.net/document/view/kp230471?ed=2023_05_12&an=191)  [1) учасник процедури закупівлі:](https://ips.ligazakon.net/document/view/kp230471?ed=2023_05_12&an=192)  - [підпадає під підстави, встановлені пунктом 47 Особливостей;](https://ips.ligazakon.net/document/view/kp230471?ed=2023_05_12&an=193)  - [зазначив у тендерній пропозиції недостовірну інформацію, що є суттєвою для визначення результатів відкритих торгів, яку замовником виявлено згідно з абзацом першим пункту 42 Особливостей;](https://ips.ligazakon.net/document/view/kp230471?ed=2023_05_12&an=194)  - [не надав забезпечення тендерної пропозиції, якщо таке забезпечення вимагалося замовником;](https://ips.ligazakon.net/document/view/kp230471?ed=2023_05_12&an=195)  - [не виправив виявлені замовником після розкриття тендерних пропозицій невідповідності в інформації та/або документах, що подані ним у складі своєї тендерної пропозиції, та/або змінив предмет закупівлі (його найменування, марку, модель тощо) під час виправлення виявлених замовником невідповідностей, протягом 24 годин з моменту розміщення замовником в електронній системі закупівель повідомлення з вимогою про усунення таких невідповідностей;](https://ips.ligazakon.net/document/view/kp230471?ed=2023_05_12&an=196)  - [не надав обґрунтування аномально низької ціни тендерної пропозиції протягом строку, визначеного абзацом першим](https://ips.ligazakon.net/document/view/kp230471?ed=2023_05_12&an=197) [частини чотирнадцятої статті 29 Закону](https://ips.ligazakon.net/document/view/t150922?ed=2023_04_01&an=1556)[/абзацом дев'ятим пункту 37 Особливостей;](https://ips.ligazakon.net/document/view/kp230471?ed=2023_05_12&an=197)  - [визначив конфіденційною інформацію, що не може бути визначена як конфіденційна відповідно до вимог пункту 40 Особливостей;](https://ips.ligazakon.net/document/view/kp230471?ed=2023_05_12&an=198)  - [є громадянином Російської Федерації/Республіки Білорусь (крім того, що проживає на території України на законних підставах); юридичною особою, утвореною та зареєстрованою відповідно до законодавства Російської Федерації/Республіки Білорусь; юридичною особою, утвореною та зареєстрованою відповідно до законодавства України, кінцевим бенефіціарним власником, членом або учасником (акціонером), що має частку в статутному капіталі 10 і більше відсотків (далі - активи), якої є Російська Федерація/Республіка Білорусь, громадянин Російської Федерації/Республіки Білорусь (крім того, що проживає на території України на законних підставах), або юридичною особою, утвореною та зареєстрованою відповідно до законодавства Російської Федерації / Республіки Білорусь, крім випадків коли активи в установленому законодавством порядку передані в управління Національному агентству з питань виявлення, розшуку та управління активами, одержаними від корупційних та інших злочинів; або пропонує в тендерній пропозиції товари походженням з Російської Федерації/Республіки Білорусь (за винятком товарів, необхідних для ремонту та обслуговування товарів, придбаних до набрання чинності](https://ips.ligazakon.net/document/view/kp230471?ed=2023_05_12&an=199) [постановою Кабінету Міністрів України від 12 жовтня 2022 р. N 1178 "Про затвердження особливостей здійснення публічних закупівель товарів, робіт і послуг для замовників, передбачених Законом України "Про публічні закупівлі", на період дії правового режиму воєнного стану в Україні та протягом 90 днів з дня його припинення або скасування"](https://ips.ligazakon.net/document/view/kp221178?ed=2023_04_18) [(Офіційний вісник України, 2022 р., N 84, ст. 5176);](https://ips.ligazakon.net/document/view/kp230471?ed=2023_05_12&an=199)  [2) тендерна пропозиція:](https://ips.ligazakon.net/document/view/kp230471?ed=2023_05_12&an=200)  - [не відповідає умовам технічної специфікації та іншим вимогам щодо предмета закупівлі тендерної документації, крім невідповідності в інформації та/або документах, що може бути усунена учасником процедури закупівлі відповідно до пункту 43 Особливостей;](https://ips.ligazakon.net/document/view/kp230471?ed=2023_05_12&an=201)  - [є такою, строк дії якої закінчився;](https://ips.ligazakon.net/document/view/kp230471?ed=2023_05_12&an=202)  - [є такою, ціна якої перевищує очікувану вартість предмета закупівлі, визначену замовником в оголошенні про проведення відкритих торгів, якщо замовник у тендерній документації не зазначив про прийняття до розгляду тендерної пропозиції, ціна якої є вищою, ніж очікувана вартість предмета закупівлі, визначена замовником в оголошенні про проведення відкритих торгів, та/або не зазначив прийнятний відсоток перевищення або відсоток перевищення є більшим, ніж зазначений замовником в тендерній документації;](https://ips.ligazakon.net/document/view/kp230471?ed=2023_05_12&an=203)  - [не відповідає вимогам, установленим у тендерній документації відповідно до абзацу першого](https://ips.ligazakon.net/document/view/kp230471?ed=2023_05_12&an=204) [частини третьої статті 22 Закону](https://ips.ligazakon.net/document/view/t150922?ed=2023_04_01&an=1435)[;](https://ips.ligazakon.net/document/view/kp230471?ed=2023_05_12&an=204)  [3) переможець процедури закупівлі:](https://ips.ligazakon.net/document/view/kp230471?ed=2023_05_12&an=205)  - [відмовився від підписання договору про закупівлю відповідно до вимог тендерної документації або укладення договору про закупівлю;](https://ips.ligazakon.net/document/view/kp230471?ed=2023_05_12&an=206)  - [не надав у спосіб, зазначений в тендерній документації, документи, що підтверджують відсутність підстав, визначених у підпунктах 3, 5, 6 і 12 та в абзаці чотирнадцятому пункту 47 Особливостей;](https://ips.ligazakon.net/document/view/kp230471?ed=2023_05_12&an=207)  - [не надав забезпечення виконання договору про закупівлю, якщо таке забезпечення вимагалося замовником;](https://ips.ligazakon.net/document/view/kp230471?ed=2023_05_12&an=208)  - [надав недостовірну інформацію, що є суттєвою для визначення результатів процедури закупівлі, яку замовником виявлено згідно з абзацом першим пункту 42 Особливостей.](https://ips.ligazakon.net/document/view/kp230471?ed=2023_05_12&an=209)  [Замовник **може відхилити** тендерну пропозицію із зазначенням аргументації в електронній системі закупівель у разі, коли:](https://ips.ligazakon.net/document/view/kp230471?ed=2023_05_12&an=210)  [1) учасник процедури закупівлі надав неналежне обґрунтування щодо ціни або вартості відповідних товарів, робіт чи послуг тендерної пропозиції, що є аномально низькою;](https://ips.ligazakon.net/document/view/kp230471?ed=2023_05_12&an=211)  [2) учасник процедури закупівлі не виконав свої зобов'язання за раніше укладеним договором про закупівлю з тим самим замовником, що призвело до застосування санкції у вигляді штрафів та/або відшкодування збитків протягом трьох років з дати їх застосування, з наданням документального підтвердження застосування до такого учасника санкції (рішення суду або факт добровільної сплати штрафу, або відшкодування збитків).](https://ips.ligazakon.net/document/view/kp230471?ed=2023_05_12&an=212)  [Інформація про відхилення тендерної пропозиції, у тому числі підстави такого відхилення (з посиланням на відповідні положення цих особливостей та умови тендерної документації, яким така тендерна пропозиція та/або учасник не відповідають, із зазначенням, у чому саме полягає така невідповідність), протягом одного дня з дати ухвалення рішення оприлюднюється в електронній системі закупівель та автоматично надсилається учаснику процедури закупівлі/переможцю процедури закупівлі, тендерна пропозиція якого відхилена, через електронну систему закупівель.](https://ips.ligazakon.net/document/view/kp230471?ed=2023_05_12&an=213)  [У разі коли учасник процедури закупівлі, тендерна пропозиція якого відхилена, вважає недостатньою аргументацію, зазначену в повідомленні, такий учасник може звернутися до замовника з вимогою надати додаткову інформацію про причини невідповідності його пропозиції умовам тендерної документації, зокрема технічній специфікації, та/або його невідповідності кваліфікаційним критеріям, а замовник зобов'язаний надати йому відповідь з такою інформацією не пізніш як через чотири дні з дати надходження такого звернення через електронну систему закупівель, але до моменту оприлюднення договору про закупівлю в електронній системі закупівель відповідно до](https://ips.ligazakon.net/document/view/kp230471?ed=2023_05_12&an=214) [статті 10 Закону](https://ips.ligazakon.net/document/view/t150922?ed=2023_04_01&an=1052)[.](https://ips.ligazakon.net/document/view/kp230471?ed=2023_05_12&an=214)  [У разі відхилення тендерної пропозиції з підстави, визначеної підпунктом 3 пункту 44 Особливостей, замовник визначає переможця процедури закупівлі серед тих учасників процедури закупівлі, тендерна пропозиція (строк дії якої ще не минув) якого відповідає критеріям та умовам, що визначені у тендерній документації, і може бути визнана найбільш економічно вигідною відповідно до вимог](https://ips.ligazakon.net/document/view/kp230471?ed=2023_05_12&an=240) [Закону](https://ips.ligazakon.net/document/view/t150922?ed=2023_04_01) [та цих особливостей, та приймає рішення про намір укласти договір про закупівлю у порядку та на умовах, визначених](https://ips.ligazakon.net/document/view/kp230471?ed=2023_05_12&an=240) [статтею 33 Закону](https://ips.ligazakon.net/document/view/t150922?ed=2023_04_01&an=1624) [та пунктом 49 Особливостей.](https://ips.ligazakon.net/document/view/kp230471?ed=2023_05_12&an=240)  [У разі відхилення тендерної пропозиції, що за результатами оцінки визначена найбільш економічно вигідною, замовник розглядає наступну тендерну пропозицію у списку тендерних пропозицій, розташованих за результатами їх оцінки, починаючи з найкращої, яка вважається в такому випадку найбільш економічно вигідною, у порядку та строки, визначені Особливостями.](https://ips.ligazakon.net/document/view/kp230471?ed=2023_05_12&an=241) |
| **3** | **Опис та приклади формальних (несуттєвих) помилок, допущення яких учасниками не призведе до відхилення їх тендерних пропозицій** | Формальними (несуттєвими) вважаються помилки, що пов’язані з оформленням тендерної пропозиції та не впливають на її зміст, а саме – технічні помилки та описки.  До формальних (несуттєвих) помилок відносяться помилки, затверджені наказом Мінекономіки від 15.04.2020 № 710 «Про затвердження переліку формальних помилок»:  1. Інформація/документ, подана учасником процедури закупівлі у складі тендерної пропозиції, містить помилку (помилки) у частині:   * уживання великої літери; * уживання розділових знаків та відмінювання слів у реченні; * використання слова або мовного звороту, запозичених з іншої мови; * зазначення унікального номера оголошення про проведення конкурентної процедури закупівлі, присвоєного електронною системою закупівель та/або унікального номера повідомлення про намір укласти договір про закупівлю - помилка в цифрах; * застосування правил переносу частини слова з рядка в рядок; * написання слів разом та/або окремо, та/або через дефіс; * нумерації сторінок/аркушів (у тому числі кілька сторінок/аркушів мають однаковий номер, пропущені номери окремих сторінок/аркушів, немає нумерації сторінок/аркушів, нумерація сторінок/аркушів не відповідає переліку, зазначеному в документі).   2. Помилка, зроблена учасником процедури закупівлі під час оформлення тексту документа/унесення інформації в окремі поля електронної форми тендерної пропозиції (у тому числі комп'ютерна коректура, заміна літери (літер) та/або цифри (цифр), переставлення літер (цифр) місцями, пропуск літер (цифр), повторення слів, немає пропуску між словами, заокруглення числа), що не впливає на ціну тендерної пропозиції учасника процедури закупівлі та не призводить до її спотворення та/або не стосується характеристики предмета закупівлі, кваліфікаційних критеріїв до учасника процедури закупівлі.  3. Невірна назва документа (документів), що подається учасником процедури закупівлі у складі тендерної пропозиції, зміст якого відповідає вимогам, визначеним замовником у тендерній документації.  4. Окрема сторінка (сторінки) копії документа (документів) не завірена підписом та/або печаткою учасника процедури закупівлі (у разі її використання).  5. У складі тендерної пропозиції немає документа (документів), на який посилається учасник процедури закупівлі у своїй тендерній пропозиції, при цьому замовником не вимагається подання такого документа в тендерній документації.  6. Подання документа (документів) учасником процедури закупівлі у складі тендерної пропозиції, що не містить власноручного підпису уповноваженої особи учасника процедури закупівлі, якщо на цей документ (документи) накладено її кваліфікований електронний підпис.  7. Подання документа (документів) учасником процедури закупівлі у складі тендерної пропозиції, що складений у довільній формі та не містить вихідного номера.  8. Подання документа учасником процедури закупівлі у складі тендерної пропозиції, що є сканованою копією оригіналу документа/електронного документа.  9. Подання документа учасником процедури закупівлі у складі тендерної пропозиції, який засвідчений підписом уповноваженої особи учасника процедури закупівлі та додатково містить підпис (візу) особи, повноваження якої учасником процедури закупівлі не підтверджені (наприклад, переклад документа завізований перекладачем тощо).  10. Подання документа (документів) учасником процедури закупівлі у складі тендерної пропозиції, що містить (містять) застарілу інформацію про назву вулиці, міста, найменування юридичної особи тощо, у зв'язку з тим, що такі назва, найменування були змінені відповідно до законодавства після того, як відповідний документ (документи) був (були) поданий (подані).  11. Подання документа (документів) учасником процедури закупівлі у складі тендерної пропозиції, в якому позиція цифри (цифр) у сумі є некоректною, при цьому сума, що зазначена прописом, є правильною.  12. Подання документа (документів) учасником процедури закупівлі у складі тендерної пропозиції в форматі, що відрізняється від формату, який вимагається замовником у тендерній документації, при цьому такий формат документа забезпечує можливість його перегляду.  Приклади формальних помилок:   * «вінницька область» замість «Вінницька область» або «місто львів» замість «місто Львів»; * «у складі тендерна пропозиція» замість «у складі тендерної пропозиції»; * «наявність в учасника процедури закупівлі обладнання матеріально-технічної бази та технологій» замість «наявність в учасника процедури закупівлі обладнання, матеріально-технічної бази та технологій»; * «тендернапропозиція» замість «тендерна пропозиція»; * «срток поставки» замість «строк поставки»; * «Довідка» замість «Лист», «Гарантійний лист» замість «Довідка», «Лист» замість «Гарантійний лист» тощо;   подання документа у форматі «PDF» замість «JPEG», «JPEG» замість «PDF», «RAR» замість «PDF», «7z» замість «PDF» тощо. |
| **4** | **Інша інформація** | Замовник у тендерній документації може зазначити іншу інформацію відповідно до вимог законодавства, яку вважає за необхідне включити.  Відповідно до пункту 37 особливостей, у[часник процедури закупівлі, який надав найбільш економічно вигідну тендерну пропозицію, що є аномально низькою (під терміном "аномально низька ціна тендерної пропозиції" розуміється ціна/приведена ціна найбільш економічно вигідної тендерної пропозиції, яка є меншою на 40 або більше відсотків середньоарифметичного значення ціни/приведеної ціни тендерних пропозицій інших учасників процедури закупівлі, та/або є меншою на 30 або більше відсотків наступної ціни/приведеної ціни тендерної пропозиції; аномально низька ціна визначається електронною системою закупівель автоматично за умови наявності не менше двох учасників, які подали свої тендерні пропозиції щодо предмета закупівлі або його частини (лота), повинен надати протягом одного робочого дня з дня визначення найбільш економічно вигідної тендерної пропозиції обґрунтування в довільній формі щодо цін або вартості відповідних товарів, робіт чи послуг тендерної пропозиції.](https://ips.ligazakon.net/document/view/kp230471?ed=2023_05_12&an=181)  [Замовник може відхилити тендерну пропозицію із зазначенням аргументації в електронній системі закупівель у разі, коли](https://ips.ligazakon.net/document/view/kp230471?ed=2023_05_12&an=210) учасник процедури закупівлі надав неналежне обґрунтування щодо ціни або вартості відповідних товарів, робіт чи послуг тендерної пропозиції, що є аномально низькою.  [Якщо замовником під час розгляду тендерної пропозиції учасника процедури закупівлі виявлено невідповідності в інформації та/або документах, що подані учасником процедури закупівлі у тендерній пропозиції та/або подання яких передбачалося тендерною документацією, він розміщує у строк, який не може бути меншим, ніж два робочі дні до закінчення строку розгляду тендерних пропозицій, повідомлення з вимогою про усунення таких невідповідностей в електронній системі закупівель.](https://ips.ligazakon.net/document/view/kp230471?ed=2023_05_12&an=188)  [Під невідповідністю в інформації та/або документах, що подані учасником процедури закупівлі у складі тендерної пропозиції та/або подання яких вимагається тендерною документацією, розуміється у тому числі відсутність у складі тендерної пропозиції інформації та/або документів, подання яких передбачається тендерною документацією (крім випадків відсутності забезпечення тендерної пропозиції, якщо таке забезпечення вимагалося замовником, та/або відсутності інформації (та/або документів) про технічні та якісні характеристики предмета закупівлі, що пропонується учасником процедури в його тендерній пропозиції). Невідповідністю в інформації та/або документах, які надаються учасником процедури закупівлі на виконання вимог технічної специфікації до предмета закупівлі, вважаються помилки, виправлення яких не призводить до зміни предмета закупівлі, запропонованого учасником процедури закупівлі у складі його тендерної пропозиції, найменування товару, марки, моделі тощо.](https://ips.ligazakon.net/document/view/kp230471?ed=2023_05_12&an=189)  [Замовник не може розміщувати щодо одного і того ж учасника процедури закупівлі більше ніж один раз повідомлення з вимогою про усунення невідповідностей в інформації та/або документах, що подані учасником процедури закупівлі у складі тендерної пропозиції, крім випадків, пов'язаних з виконанням рішення органу оскарження.](https://ips.ligazakon.net/document/view/kp230471?ed=2023_05_12&an=190)  Учасник процедури закупівлі виправляє невідповідності в інформації та/або документах, що подані ним у своїй тендерній пропозиції, виявлені замовником після розкриття тендерних пропозицій, шляхом завантаження через електронну систему закупівель уточнених або нових документів протягом 24 годин з моменту розміщення  [замовником в електронній системі закупівель повідомлення з вимогою про усунення таких невідповідностей.](https://ips.ligazakon.net/document/view/kp230471?ed=2023_05_12&an=196) |
| **Розділ 6. Результати тендеру та укладання договору про закупівлю** | | |
| **1** | **Відміна замовником тендеру чи визнання його таким, що не відбувся** | [Замовник відміняє відкриті торги у разі:](https://ips.ligazakon.net/document/view/kp230471?ed=2023_05_12&an=242)  [1) відсутності подальшої потреби в закупівлі товарів, робіт чи послуг;](https://ips.ligazakon.net/document/view/kp230471?ed=2023_05_12&an=243)  [2) неможливості усунення порушень, що виникли через виявлені порушення вимог законодавства у сфері публічних закупівель, з описом таких порушень;](https://ips.ligazakon.net/document/view/kp230471?ed=2023_05_12&an=244)  [3) скорочення обсягу видатків на здійснення закупівлі товарів, робіт чи послуг;](https://ips.ligazakon.net/document/view/kp230471?ed=2023_05_12&an=245)  [4) коли здійснення закупівлі стало неможливим внаслідок дії обставин непереборної сили.](https://ips.ligazakon.net/document/view/kp230471?ed=2023_05_12&an=246)  [У разі відміни відкритих торгів замовник протягом одного робочого дня з дати прийняття відповідного рішення зазначає в електронній системі закупівель підстави прийняття такого рішення.](https://ips.ligazakon.net/document/view/kp230471?ed=2023_05_12&an=247)  [Відкриті торги автоматично відміняються електронною системою закупівель у разі:](https://ips.ligazakon.net/document/view/kp230471?ed=2023_05_12&an=248)  [1) відхилення всіх тендерних пропозицій (у тому числі, якщо була подана одна тендерна пропозиція, яка відхилена замовником) згідно з Особливостями;](https://ips.ligazakon.net/document/view/kp230471?ed=2023_05_12&an=249)  [2) неподання жодної тендерної пропозиції для участі у відкритих торгах у строк, установлений замовником згідно з Особливостями.](https://ips.ligazakon.net/document/view/kp230471?ed=2023_05_12&an=250)  [Електронною системою закупівель автоматично протягом одного робочого дня з дати настання підстав для відміни відкритих торгів, визначених пунктом 51 Особливостей, оприлюднюється інформація про відміну відкритих торгів.](https://ips.ligazakon.net/document/view/kp230471?ed=2023_05_12&an=251)  Відкриті торги можуть бути відмінені частково (за лотом).  Інформація про відміну відкритих торгів автоматично надсилається всім учасникам процедури закупівлі електронною системою закупівель в день її оприлюднення. |
| **2** | **Строк укладання договору про закупівлю** | [З метою забезпечення права на оскарження рішень замовника до органу оскарження договір про закупівлю не може бути укладено раніше ніж через п'ять днів з дати оприлюднення в електронній системі закупівель повідомлення про намір укласти договір про закупівлю.](https://ips.ligazakon.net/document/view/kp230471?ed=2023_05_12&an=238)  Замовник укладає договір про закупівлю з учасником, який визнаний переможцем процедури закупівлі, протягом строку дії його пропозиції, не пізніше ніж через 15 днів з дати прийняття рішення про намір укласти договір про закупівлю відповідно до вимог тендерної документації та тендерної пропозиції переможця процедури закупівлі. У випадку обґрунтованої необхідності строк для укладення договору може бути продовжений до 60 днів.  У разі подання скарги до органу оскарження після оприлюднення в електронній системі закупівель повідомлення про намір укласти договір про закупівлю перебіг строку для укладення договору про закупівлю зупиняється.  Зазначена вище інформація оприлюднюється замовником відповідно до пункту 49 Особливостей. |
| **3** | **Проект договору про закупівлю** | [Договір про закупівлю за результатами проведеної закупівлі згідно з пунктами 10 і 13 Особливостей укладається відповідно до](https://ips.ligazakon.net/document/view/kp230471?ed=2023_05_12&an=102) [Цивільного](https://ips.ligazakon.net/document/view/t030435?ed=2023_04_28) [і](https://ips.ligazakon.net/document/view/kp230471?ed=2023_05_12&an=102) [Господарського кодексів України](https://ips.ligazakon.net/document/view/t030436?ed=2023_03_31) [з урахуванням положень](https://ips.ligazakon.net/document/view/kp230471?ed=2023_05_12&an=102) [статті 41 Закону](https://ips.ligazakon.net/document/view/t150922?ed=2023_04_01&an=1773)[, крім](https://ips.ligazakon.net/document/view/kp230471?ed=2023_05_12&an=102) [частин другої - п'ятої](https://ips.ligazakon.net/document/view/t150922?ed=2023_04_01&an=1775)[,](https://ips.ligazakon.net/document/view/kp230471?ed=2023_05_12&an=102) [сьомої - дев'ятої статті 41 Закону](https://ips.ligazakon.net/document/view/t150922?ed=2023_04_01&an=1792) [та Особливостей.](https://ips.ligazakon.net/document/view/kp230471?ed=2023_05_12&an=102)  [Переможець процедури закупівлі під час укладення договору про закупівлю повинен надати відповідну інформацію про право підписання договору про закупівлю.](https://ips.ligazakon.net/document/view/kp230471?ed=2023_05_12&an=103)  Переможець процедури закупівлі під час укладення договору про закупівлю повинен надати:  1) відповідну інформацію про право підписання договору про закупівлю;  2) копію ліцензії або документа дозвільного характеру (у разі їх наявності) на провадження певного виду господарської діяльності, якщо отримання дозволу або ліцензії на провадження такого виду діяльності передбачено законом та у разі якщо про це було зазначено у тендерній документації.  У разі якщо переможцем процедури закупівлі є об’єднання учасників, копія ліцензії або дозволу надається одним з учасників такого об’єднання учасників.  Проект договору про закупівлю викладений у Додатку № 4 до тендерної документації. |
| **4** | **Умови укладання договору про закупівлю** | Умови договору про закупівлю не повинні відрізнятися від змісту тендерної пропозиції переможця процедури закупівлі, у тому числі за результатами електронного аукціону, крім випадків:   * визначення грошового еквівалента зобов’язання в іноземній валюті; * перерахунку ціни в бік зменшення ціни тендерної пропозиції переможця без зменшення обсягів закупівлі; * перерахунку ціни та обсягів товарів в бік зменшення за умови необхідності приведення обсягів товарів до кратності упаковки.   [Істотні умови договору про закупівлю, укладеного відповідно до пунктів 10 і 13 (крім підпункту 13 пункту 13) Особливостей, не можуть змінюватися після його підписання до виконання зобов'язань сторонами в повному обсязі, крім випадків:](https://ips.ligazakon.net/document/view/kp230471?ed=2023_05_12&an=109)  [1) зменшення обсягів закупівлі, зокрема з урахуванням фактичного обсягу видатків замовника;](https://ips.ligazakon.net/document/view/kp230471?ed=2023_05_12&an=110)  [2) погодження зміни ціни за одиницю товару в договорі про закупівлю у разі коливання ціни такого товару на ринку, що відбулося з моменту укладення договору про закупівлю або останнього внесення змін до договору про закупівлю в частині зміни ціни за одиницю товару. Зміна ціни за одиницю товару здійснюється пропорційно коливанню ціни такого товару на ринку (відсоток збільшення ціни за одиницю товару не може перевищувати відсоток коливання (збільшення) ціни такого товару на ринку) за умови документального підтвердження такого коливання та не повинна призвести до збільшення суми, визначеної в договорі про закупівлю на момент його укладення;](https://ips.ligazakon.net/document/view/kp230471?ed=2023_05_12&an=111)  [3) покращення якості предмета закупівлі за умови, що таке покращення не призведе до збільшення суми, визначеної в договорі про закупівлю;](https://ips.ligazakon.net/document/view/kp230471?ed=2023_05_12&an=112)  [4) продовження строку дії договору про закупівлю та/або строку виконання зобов'язань щодо передачі товару, виконання робіт, надання послуг у разі виникнення документально підтверджених об'єктивних обставин, що спричинили таке продовження, у тому числі обставин непереборної сили, затримки фінансування витрат замовника, за умови, що такі зміни не призведуть до збільшення суми, визначеної в договорі про закупівлю;](https://ips.ligazakon.net/document/view/kp230471?ed=2023_05_12&an=113)  [5) погодження зміни ціни в договорі про закупівлю в бік зменшення (без зміни кількості (обсягу) та якості товарів, робіт і послуг);](https://ips.ligazakon.net/document/view/kp230471?ed=2023_05_12&an=114)  [6) зміни ціни в договорі про закупівлю у зв'язку з зміною ставок податків і зборів та/або зміною умов щодо надання пільг з оподаткування - пропорційно до зміни таких ставок та/або пільг з оподаткування, а також у зв'язку із зміною системи оподаткування пропорційно до зміни податкового навантаження внаслідок зміни системи оподаткування;](https://ips.ligazakon.net/document/view/kp230471?ed=2023_05_12&an=115)  [7) зміни встановленого згідно із законодавством органами державної статистики індексу споживчих цін, зміни курсу іноземної валюти, зміни біржових котирувань або показників Platts, ARGUS, регульованих цін (тарифів), нормативів, середньозважених цін на електроенергію на ринку "на добу наперед", що застосовуються в договорі про закупівлю, у разі встановлення в договорі про закупівлю порядку зміни ціни;](https://ips.ligazakon.net/document/view/kp230471?ed=2023_05_12&an=116)  [8) зміни умов у зв'язку із застосуванням положень](https://ips.ligazakon.net/document/view/kp230471?ed=2023_05_12&an=117) [частини шостої статті 41 Закону](https://ips.ligazakon.net/document/view/t150922?ed=2023_04_01&an=1791)[.](https://ips.ligazakon.net/document/view/kp230471?ed=2023_05_12&an=117)  [У разі внесення змін до істотних умов договору про закупівлю у випадках, передбачених пунктом 19 Особливостей, замовник обов'язково оприлюднює повідомлення про внесення змін до договору про закупівлю відповідно до вимог](https://ips.ligazakon.net/document/view/kp230471?ed=2023_05_12&an=118) [Закону](https://ips.ligazakon.net/document/view/t150922?ed=2023_04_01) [з урахуванням Особливостей.](https://ips.ligazakon.net/document/view/kp230471?ed=2023_05_12&an=118)  [Повідомлення про внесення змін до договору про закупівлю повинно містити таку інформацію:](https://ips.ligazakon.net/document/view/kp230471?ed=2023_05_12&an=119)  [1) найменування, місцезнаходження та ідентифікаційний код замовника в Єдиному державному реєстрі юридичних осіб, фізичних осіб - підприємців та громадських формувань, його категорія;](https://ips.ligazakon.net/document/view/kp230471?ed=2023_05_12&an=120)  [2) унікальний номер оголошення про проведення відкритих торгів/закупівлі, здійсненої з використанням електронного каталогу/звіту про договір про закупівлю, укладений без використання електронної системи закупівель, присвоєний електронною системою закупівель;](https://ips.ligazakon.net/document/view/kp230471?ed=2023_05_12&an=121)  [3) дата укладення та номер договору про закупівлю;](https://ips.ligazakon.net/document/view/kp230471?ed=2023_05_12&an=122)  [4) найменування (для юридичної особи) або прізвище, власне ім'я, по батькові (за наявності) (для фізичної особи) учасника, з яким укладено договір про закупівлю;](https://ips.ligazakon.net/document/view/kp230471?ed=2023_05_12&an=123)  [5) ідентифікаційний код в Єдиному державному реєстрі юридичних осіб, фізичних осіб - підприємців та громадських формувань/реєстраційний номер](https://ips.ligazakon.net/document/view/kp230471?ed=2023_05_12&an=124) [облікової картки платника податків](https://ips.ligazakon.net/document/view/re31174?ed=2020_12_14&an=281) [учасника, з яким укладено договір про закупівлю;](https://ips.ligazakon.net/document/view/kp230471?ed=2023_05_12&an=124)  [6) місцезнаходження (для юридичної особи) або місце проживання (для фізичної особи) учасника, з яким укладено договір про закупівлю, номер телефона;](https://ips.ligazakon.net/document/view/kp230471?ed=2023_05_12&an=125)  [7) дата внесення змін до договору про закупівлю;](https://ips.ligazakon.net/document/view/kp230471?ed=2023_05_12&an=126)  [8) випадки для внесення змін до істотних умов договору відповідно до цього пункту;](https://ips.ligazakon.net/document/view/kp230471?ed=2023_05_12&an=127)  [9) опис змін, що внесені до істотних умов договору.](https://ips.ligazakon.net/document/view/kp230471?ed=2023_05_12&an=128)  [Повідомлення про внесення змін до договору про закупівлю може містити іншу інформацію.](https://ips.ligazakon.net/document/view/kp230471?ed=2023_05_12&an=129)  [Договір про закупівлю є нікчемним у разі:](https://ips.ligazakon.net/document/view/kp230471?ed=2023_05_12&an=131)  [1) коли замовник уклав договір про закупівлю з порушенням вимог, визначених пунктом 5 Особливостей;](https://ips.ligazakon.net/document/view/kp230471?ed=2023_05_12&an=132)  [2) укладення договору про закупівлю з порушенням вимог пункту 18 Особливостей;](https://ips.ligazakon.net/document/view/kp230471?ed=2023_05_12&an=133)  [3) укладення договору про закупівлю в період оскарження відкритих торгів відповідно до](https://ips.ligazakon.net/document/view/kp230471?ed=2023_05_12&an=134) [статті 18 Закону](https://ips.ligazakon.net/document/view/t150922?ed=2023_04_01&an=2240) [та Особливостей;](https://ips.ligazakon.net/document/view/kp230471?ed=2023_05_12&an=134)  [4) укладення договору з порушенням строків, передбачених абзацами третім та четвертим пункту 49 Особливостей, крім випадків зупинення перебігу строків у зв'язку з розглядом скарги органом оскарження відповідно до](https://ips.ligazakon.net/document/view/kp230471?ed=2023_05_12&an=135) [статті 18 Закону](https://ips.ligazakon.net/document/view/t150922?ed=2023_04_01&an=2240) [з урахуванням Особливостей;](https://ips.ligazakon.net/document/view/kp230471?ed=2023_05_12&an=135)  [5) коли назва предмета закупівлі із зазначенням коду за Єдиним закупівельним словником не відповідає товарам, роботам чи послугам, що фактично закуплені замовником.](https://ips.ligazakon.net/document/view/kp230471?ed=2023_05_12&an=136) |
| **5** | **Дії замовника при відмові переможця процедури закупівлі від підписання договору про закупівлю** | У разі відмови переможця процедури закупівлі від підписання договору про закупівлю відповідно до вимог тендерної документації, неукладення договору про закупівлю з вини учасника або ненадання замовнику підписаного договору у строк, визначений Законом, або ненадання переможцем процедури закупівлі документів, що підтверджують відсутність підстав, установлених [статтею 17](https://zakon.rada.gov.ua/laws/show/922-19#n1261) Закону, замовник відхиляє тендерну пропозицію такого учасника, визначає переможця процедури закупівлі серед тих учасників, строк дії тендерної пропозиції яких ще не минув, та приймає рішення про намір укласти договір про закупівлю у порядку та на умовах, визначених статтею 33 Закону. |
| **6** | **Забезпечення виконання договору про закупівлю** | Не вимагається |

**Додаток № 1**

до тендерної документації на закупівлю товару –

Природний газ.

Код згідно ДК 021:2015 – Газове паливо 09120000-6

(Природний газ ДК 021:2015 – 09123000-7).

**Підстави для відмови в участі у процедурі закупівлі**

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **№ п/п** | **Підстави для відмови в участі у процедурі закупівлі** | **Учасник процедури закупівлі** | **Переможець процедури закупівлі у строк, що не перевищує чотири дні з дати оприлюднення в електронній системі закупівель повідомлення про намір укласти договір про закупівлю, надає замовнику шляхом оприлюднення в електронній системі закупівель:** |
| 1 | Замовник має незаперечні докази того, що учасник процедури закупівлі пропонує, дає або погоджується дати прямо чи опосередковано будь-якій службовій (посадовій) особі замовника, іншого державного органу винагороду в будь-якій формі (пропозиція щодо найму на роботу, цінна річ, послуга тощо) з метою вплинути на прийняття рішення щодо визначення переможця процедури закупівлі або застосування замовником певної процедури закупівлі *(підпункт 1 пункту 47 Особливостей)* | Замовник перевіряє інформацію самостійно | Не вимагається |
| 2 | Відомості про юридичну особу, яка є учасником процедури закупівлі, внесено до Єдиного державного реєстру осіб, які вчинили корупційні або пов’язані з корупцією правопорушення *(підпункт 2 пункту 47 Особливостей)* | Учасник процедури закупівлі підтверджує відсутність підстави шляхом самостійного декларування відсутності такої підстави в електронній системі закупівель під час подання тендерної пропозиції | Не вимагається |
| 3 | Керівника учасника процедури закупівлі, фізичну особу, яка є учасником процедури закупівлі, було притягнуто згідно із законом до відповідальності за вчинення корупційного правопорушення або правопорушення, пов'язаного з корупцією *(підпункт 3 пункту 47 Особливостей)* | Учасник процедури закупівлі підтверджує відсутність підстави шляхом самостійного декларування відсутності такої підстави в електронній системі закупівель під час подання тендерної пропозиції | Замовник перевіряє самостійно у Єдиному державному реєстрі осіб, які вчинили корупційні або пов’язані з корупцією правопорушення |
| 4 | С[уб'єкт господарювання (учасник процедури закупівлі) протягом останніх трьох років притягувався до відповідальності за порушення, передбачене](https://ips.ligazakon.net/document/view/kp230471?ed=2023_05_12&an=219) [пунктом 4 частини другої статті 6](https://ips.ligazakon.net/document/view/t012210?ed=2022_12_13&an=44)[,](https://ips.ligazakon.net/document/view/kp230471?ed=2023_05_12&an=219) [пунктом 1 статті 50 Закону України "Про захист економічної конкуренції"](https://ips.ligazakon.net/document/view/t012210?ed=2022_12_13&an=377)[, у вигляді вчинення антиконкурентних узгоджених дій, що стосуються спотворення результатів тендерів](https://ips.ligazakon.net/document/view/kp230471?ed=2023_05_12&an=219)  *(підпункт 4 пункту 47 Особливостей)* | Учасник процедури закупівлі підтверджує відсутність підстави шляхом самостійного декларування відсутності такої підстави в електронній системі закупівель під час подання тендерної пропозиції | Не вимагається |
| 5 | Ф[ізична особа, яка є учасником процедури закупівлі, була засуджена за кримінальне правопорушення, вчинене з корисливих мотивів (зокрема, пов'язане з хабарництвом та відмиванням коштів), судимість з якої не знято або не погашено в установленому законом порядку](https://ips.ligazakon.net/document/view/kp230471?ed=2023_05_12&an=220)  *(підпункт 5 пункту 47 Особливостей)* | Учасник процедури закупівлі підтверджує відсутність підстави шляхом самостійного декларування відсутності такої підстави в електронній системі закупівель під час подання тендерної пропозиції | **Довідку (витяг)**, що видана Департаментом інформатизації МВС України (територіальним органом з надання сервісних послуг МВС України) або витяг з інформаційно-аналітичної системи «Облік відомостей про притягнення особи до кримінальної відповідальності та наявності судимості» про те, що фізична особа, яка є учасником процедури закупівлі, **не була** засуджена за кримінальне правопорушення, вчинене з корисливих мотивів (зокрема, пов'язане з хабарництвом та відмиванням коштів), судимість з якої не знято або не погашено в установленому законом порядку.  Документ повинен бути не більше 30-тиденної давнини від дати подання документа. |
| 6 | К[ерівник учасника процедури закупівлі був засуджений за кримінальне правопорушення, вчинене з корисливих мотивів (зокрема, пов'язане з хабарництвом, шахрайством та відмиванням коштів), судимість з якого не знято або не погашено в установленому законом порядку](https://ips.ligazakon.net/document/view/kp230471?ed=2023_05_12&an=221)  *(підпункт 6 пункту 47 Особливостей)* | Учасник процедури закупівлі підтверджує відсутність підстави шляхом самостійного декларування відсутності такої підстави в електронній системі закупівель під час подання тендерної пропозиції | **Довідку (витяг)**, що видана Департаментом інформатизації МВС України (територіальним органом з надання сервісних послуг МВС України) або витяг з інформаційно-аналітичної системи «Облік відомостей про притягнення особи до кримінальної відповідальності та наявності судимості» про те, що **керівник** учасника процедури закупівлі **не був** засуджений за кримінальне правопорушення, вчинене з корисливих мотивів (зокрема, пов'язане з хабарництвом, шахрайством та відмиванням коштів), судимість з якого не знято або не погашено в установленому законом порядку.  Документ повинен бути не більше 30-тиденної давнини від дати подання документа. |
| 7 | [Тендерна пропозиція подана учасником процедури закупівлі, який є пов'язаною особою з іншими учасниками процедури закупівлі та/або з уповноваженою особою (особами), та/або з керівником замовника](https://ips.ligazakon.net/document/view/kp230471?ed=2023_05_12&an=222)  *(підпункт 7 пункту 47 Особливостей)* | Замовник перевіряє інформацію самостійно | Не вимагається |
| 8 | [Учасник процедури закупівлі визнаний в установленому законом порядку банкрутом та стосовно нього відкрита ліквідаційна процедура](https://ips.ligazakon.net/document/view/kp230471?ed=2023_05_12&an=223)  *(підпункт 8 пункту 47 Особливостей)* | Учасник процедури закупівлі підтверджує відсутність підстави шляхом самостійного декларування відсутності такої підстави в електронній системі закупівель під час подання тендерної пропозиції | Не вимагається |
| 9 | [У Єдиному державному реєстрі юридичних осіб, фізичних осіб - підприємців та громадських формувань відсутня інформація, передбачена](https://ips.ligazakon.net/document/view/kp230471?ed=2023_05_12&an=224) [пунктом 9 частини другої статті 9 Закону України "Про державну реєстрацію юридичних осіб, фізичних осіб - підприємців та громадських формувань"](https://ips.ligazakon.net/document/view/t030755?ed=2023_04_01&an=941314) [(крім нерезидентів)](https://ips.ligazakon.net/document/view/kp230471?ed=2023_05_12&an=224)  *(підпункт 9 пункту 47 Особливостей)* | Учасник процедури закупівлі підтверджує відсутність підстави шляхом самостійного декларування відсутності такої підстави в електронній системі закупівель під час подання тендерної пропозиції | Не вимагається |
| 10 | [Юридична особа, яка є учасником процедури закупівлі (крім нерезидентів), не має антикорупційної програми чи уповноваженого з реалізації антикорупційної програми, якщо вартість закупівлі товару (товарів), послуги (послуг) або робіт дорівнює чи перевищує 20 млн. гривень (у тому числі за лотом)](https://ips.ligazakon.net/document/view/kp230471?ed=2023_05_12&an=225)  *(підпункт 10 пункту 47 Особливостей)* | Учасник процедури закупівлі підтверджує відсутність підстави шляхом самостійного декларування відсутності такої підстави в електронній системі закупівель під час подання тендерної пропозиції | Не вимагається |
| 11 | [Учасник процедури закупівлі або кінцевий бенефіціарний власник, член або учасник (акціонер) юридичної особи - учасника процедури закупівлі є особою, до якої застосовано санкцію у вигляді заборони на здійснення](https://ips.ligazakon.net/document/view/kp230471?ed=2023_05_12&an=226) [у неї](https://ips.ligazakon.net/document/view/kp230952?ed=2023_09_01&an=27) [публічних закупівель товарів, робіт і послуг згідно із](https://ips.ligazakon.net/document/view/kp230471?ed=2023_05_12&an=226) [Законом України "Про санкції"](https://ips.ligazakon.net/document/view/t141644?ed=2023_03_21)[, крім випадку, коли активи такої особи в установленому законодавством порядку передані в управління АРМА](https://ips.ligazakon.net/document/view/kp230952?ed=2023_09_01&an=27) *(підпункт 11 пункту 47 Особливостей)* | Учасник процедури закупівлі підтверджує відсутність підстави шляхом самостійного декларування відсутності такої підстави в електронній системі закупівель під час подання тендерної пропозиції | Не вимагається |
| 12 | [Керівника учасника процедури закупівлі, фізичну особу, яка є учасником процедури закупівлі, було притягнуто згідно із законом до відповідальності за вчинення правопорушення, пов'язаного з використанням дитячої праці чи будь-якими формами торгівлі людьми](https://ips.ligazakon.net/document/view/kp230471?ed=2023_05_12&an=227)  *(підпункт 12 пункту 47 Особливостей)* | Учасник процедури закупівлі підтверджує відсутність підстави шляхом самостійного декларування відсутності такої підстави в електронній системі закупівель під час подання тендерної пропозиції | Переможець процедури закупівлі надає повний витяг з інформаційно-аналітичної системи «Облік відомостей про притягнення особи до кримінальної відповідальності та наявності судимості» про те, що службова (посадова) особа учасника процедури закупівлі, яку уповноважено учасником представляти його інтереси під час проведення процедури закупівлі / фізичну особу, яка є учасником до кримінальної відповідальності не притягується, незнятої чи непогашеної  судимості не має та в розшуку не перебуває. |
| 13 | Учасник процедури закупівлі не виконав свої зобов'язання за раніше укладеним договором про закупівлю із цим самим замовником, що призвело до його дострокового розірвання, і було застосовано санкції у вигляді штрафів та/або відшкодування збитків протягом трьох років з дати дострокового розірвання такого договору.  *(абзац 14 пункту 47 Особливостей)* | Учасник процедури закупівлі, що перебуває в обставинах, зазначених у абзаці 14 пункту 47 Особливостей, може надати підтвердження вжиття заходів для доведення своєї надійності, незважаючи на наявність відповідної підстави для відмови в участі у відкритих торгах. Для цього учасник (суб'єкт господарювання) повинен довести, що він сплатив або зобов'язався сплатити відповідні зобов'язання та відшкодування завданих збитків. Якщо замовник вважає таке підтвердження достатнім, учаснику процедури закупівлі не може бути відмовлено в участі в процедурі закупівлі. | Переможець надає довідку в довільній формі про те, що між ним і замовником не було укладено договору про закупівлю за яким  переможець процедури закупівлі не виконав свої зобов’язання, що призвело до його дострокового розірвання, і було застосовано санкції у вигляді штрафів та/або відшкодування збитків - протягом трьох років з дати дострокового розірвання такого договору  або  Переможець процедури закупівлі, що перебуває в обставинах, зазначених у абзаці 14 пнкту 47 Особливостей, може надати підтвердження вжиття заходів для доведення своєї надійності, тобто повинен довести, що сплатив або зобов’язався сплатити відповідні зобов’язання та відшкодування завданих збитків. |

**ВАЖЛИВО!** Фізична особа-підприємець, яка на умовах трудового договору наймає працівників для сприяння йому у здійсненні підприємницької діяльності може бути визнаний **службовою (посадовою) особою**. Фізична особа-підприємець, яка НЕ наймає працівників на умовах трудового договору для сприяння йому у здійсненні підприємницької діяльності – **це фізична особа** (відповідно до листа Міністерства юстиції України від 03.11.2006 № 22-48-548).

У разі якщо переможець процедури закупівлі не надав у спосіб, зазначений в тендерній документації, документи, що підтверджують відсутність підстав, визначених у підпунктах 3, 5, 6 і 12 та абзаці чотирнадцятому пункту 47 Особливостей або надав недостовірну інформацію, що є суттєвою для визначення результатів процедури закупівлі, яку замовником виявлено згідно з абзацем першим пункту 42 Особливостей, замовник відхиляє його тендерну пропозицію на підставі абзацу 3 і 5 підпункту 3 пункту 44 Особливостей.

**ПЕРЕЛІК ІНШИХ ДОКУМЕНТІВ,**

**ЯКІ ПОВИНЕН ПОДАТИ УЧАСНИК ПРОЦЕДУРИ ЗАКУПІВЛІ**

1. Документи, що підтверджують повноваження щодо підпису документів пропозиції учасника відкритих торгів: копія наказу про призначення або протоколу зборів засновників (учасників) щодо призначення/обрання керівником та /або копія установчого документу учасника (за винятком випадку, якщо учасник проводить господарську діяльність згідно модельного стстуту) – Статут, засновницький договір, установчий акт чи довіреність, оформлена у відповідності до вимог чинного законодавства, засвідчена підписом керівника учасника, що має містити інформацію про повноваження такої особи на підписання документів пропозиції щодо участі у відкритих торгах.

2. Копію ліцензії або документа дозвільного характеру (у разі їх наявності) на провадження певного виду господарської діяльності, якщо отримання дозволу або ліцензії на провадження такого виду діяльності передбачено законом. У разі якщо переможцем процедури є об’єднання учасників, копія ліцензії або дозволу надається одним з учасників такого об’єднання учасників. У разі якщо постачання предмета закупівлі не передбачає отримання ліцензії чи іншого дозвільного документу, учаснику необхідно надати лист в довільній формі, де зазначити інформацію про причини неподання ліцензії/дозвільного документу.

3. Інформацію про технічні, якісні та інші характеристики предмета закупівлі згідно Додатку № 2.

4. Довідка про підприємство, що має містити інформацію про юридичну та фактичну адресу учасника, код ЄДРПОУ, ПІБ керівника та його контактний номер телефону, коди основних видів діяльності, найменування банку, що обслуговує учасника, розрахунковий рахунок, МФО (код банку), E-mail учасника (за наявності) на фірмовому бланку (за наявності) або у довільній формі.

5. Відомості з державного реєстру підприємств та організацій України (для учасників юридичних осіб), що містить актуальну інформацію про кінцевих бенефіціарних власників.

*У разі, якщо учасником закупівлі є громадяни російської федерації/юридичні особи, створені та зареєстровані відповідно до законодавства України, кінцевим бенефіціарним власником, членом або учасником (акціонером), що має частку в статутному капіталі 10 і більше відсотків, якої є громадянин російської федерації, то такий учасник додатково надає належним чином завірену копію посвідки про тимчасове чи постійне місце проживання на території України такого громадянина російської федерації, видану у відповідності до Закону України «Про Єдиний державний демографічний реєстр та документи, що підтверджують громадянство України, посвідчують особу чи її спеціальний статус».*

*У разі, якщо відомості про кінцевого бенефіціарного власника не внесені до ЄДР з визначених законодавством України підстав, то інформація про відповідні підстави та відомості про кінцевих бенефіціарних власників, членів або учасників (акціонерів), що мають частку в статутному капіталі 10 і більше відсотків, відображається у гарантійному листі, який надається учасником у складі пропозиції. Якщо серед зазначених у такому гарантійному листі осіб є громадянин російської федерації, який має частку в статутному капіталі 10 і більше відсотків, то по такій особі надається належним чином завірена копія посвідки про тимчасове чи постійне місце проживання на території України такого громадянина російської федерації згідно з вимогами, зазначеними в цьому пункті.*

6. Підписану та скріплену печаткою (за наявності) форму тендерної пропозиції згідно Додатку № 3.

7. Гарантійним листом у довільній формі щодо підтвердження дотримання учасником вимог щодо захисту довкілля під час надання послуг.

8. Лист в довільній формі про згоду на обробку персональних даних (в т.ч. збирання, зберігання і поширення) посадової особи учасника, що підписала документи пропозиції та особи уповноваженої на підписання договору.

9. Копією (скан-копією) свідоцтва про реєстрацію платника ПДВ/витягу з реєстру платників ПДВ (якщо учасник є платником ПДВ) або копією (скан-копією) свідоцтва про реєстрацію платника ПДВ/витягу з реєстру платника єдиного податку (якщо учасник є платником єдиного податку), або відомості з відповідного реєстру.

10. Лист-гарантія, який містить інформацію про те, що населений пункт, який є місцезнаходженням учасника, який буде постачати товар, не визнано в умовах воєнного стану тимчасово окупованою територію рішенням РНБО, яке введено в дію указом Президента України.

11. Лист-погодження про персональну кримінальну відповідальність учасника за надання недостовірної інформації та підробку документів відповідно до діючого Кримінального Кодексу України.

12. Лист в довільній формі про погодження чи непогодження з істотними та основними умовами договору.

13. Копії документів в розумінні законодавства про ринок природного газу, що засвідчують якість товару (сертифікат(ти) якості). У випадку відсутності законодавчої необхідності у сертифікації відповідного товару учасники надають відповідний документ від спеціалізованого органу із зазначенням обставин, що газ природний як товар не підлягає обов’язковій сертифікації в Україні.

14. Гарантійний лист від учасника на відповідність запропонованого ним товару вимогам ДСТУ 5542-87 (ГОСТ 5542-87) та забезпечення замовника природним газом відповідно до його потреб.

**Додаток № 2**

до тендерної документації на закупівлю товару –

Природний газ.

Код згідно ДК 021:2015 – Газове паливо 09120000-6

(Природний газ ДК 021:2015 – 09123000-7).

**Технічні вимоги до предмета закупівлі**

**Предмет закупівлі: Природний газ. Код згідно ДК 021:2015 – 09120000-6 – Газове паливо (Природний газ ДК 021:2015 – 09123000-7).**

**Кількість товару** – **63,29256 кубічних метрів.**

За одиницю виміру кількості Товару при його обліку приймається один кубічний метр (куб. м), приведений до стандартних умов: тиск 760 мм ртутного стовпчика і температура 20° C.

Якість Товару, який передається Постачальником Споживачу в пунктах призначення, має відповідати вимогам ГОСТ 5542-87 «Газы горючие природные для промышленного и коммунально-бытового назначения. Технические условия».

Технічні та якісні характеристики предмету закупівлі повинні відповідати технічним умовам та стандартам, передбаченим законодавством України діючим на період постачання товару.

Якість природного газу, що видобувається на території України та передається до ГТС та ГРМ, повинна відповідати технічним вимогам ТУ 320.001.58764-007-95 «Гази горючі природні, що подаються в магістральні газопроводи» та ТУ 320.001.58764-008-95 «Гази горючі природні, що подаються з родовищ в промислові газопроводи та окремим споживачам.

Технічні та якісні характеристики Товару за предметом закупівлі повинні відповідати встановленим/зареєстрованим діючим нормативним актам законодавства (державним стандартам, технічним умовам), які передбачають застосування заходів із захисту довкілля.

Відносини між газопостачальними, газорозподільними, газотранспортними підприємствами та споживачами природного газу (крім населення) регулюються наступними документами:

* Закон України «Про публічні закупівлі» від 25.12.2015 № 922-VIII (із змінами);
* Постанова Кабінету Міністрів України «Про затвердження особливостей здійснення публічних закупівель товарів, робіт і послуг для замовників, передбачених Законом України «Про публічні закупівлі», на період дії правового режиму воєнного стану в Україні та протягом 90 днів з дня його припинення або скасування» від 12.10.2022 № 1178 (із змінами і доповненнями);
* Закон України «Про ринок природного газу» від 09.04.2015 № 329 – VIII (із змінами);
* Правила постачання природного газу, затвердженими Постановою НКРЕКП від 30.09.2015 № 2496 (із змінами);
* Кодекс газорозподільних систем, затверджений Постановою НКРЕКП від 30.09.15 № 2494 (із змінами);
* Кодекс газотранспортної системи, затверджений Постановою НКРЕКП від 30.09.15 № 2493 (із змінами).

**Строк поставки Товару:** 01.11.2023 – 31.12.2023 року.

Місце поставки: за адресами місцезнаходження об'єктів Замовника, які включено до Договору розподілу з Оператором ГРС.

Передача газу відбувається на межах балансової належності об'єктів Замовника і Оператора ГРМ відповідно до актів розмежування ділянок обслуговування (пункти призначення).

**Додаток № 3**

до тендерної документації на закупівлю товару –

Природний газ.

Код згідно ДК 021:2015 – Газове паливо 09120000-6

(Природний газ ДК 021:2015 – 09123000-7).

Форма «Тендерна пропозиція» подається у вигляді, наведеному нижче.

Учасник не повинен відступати від даної форми та заповнює всі необхідні графи

**«Тендерна пропозиція»**

(форма, подається Учасником на фірмовому бланку)

Ми, (назва Переможця/Учасника), надаємо свою пропозицію для підписання договору за результатами аукціону на закупівлю Товару - **Газове паливо - код згідно ДК 021:2015 – 09120000-6 (Природний газ – 09123000-7)**, згідно з технічними вимогами Замовника торгів.

Вивчивши тендерну документацію та технічні вимоги, на виконання зазначеного вище, ми, уповноважені на підписання Договору, маємо можливість та погоджуємося виконати вимоги Замовника та Договору на умовах, зазначених у цій пропозиції за наступними цінами:

|  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| № п/п | Найменування товару | Одиниці виміру | Кількість | Ціна за одиницю,  грн., без ПДВ | Ціна за одиницю, грн., з ПДВ\* | Загальна вартість, грн., з ПДВ\* |
| 1 | Природний газ | метр куб. | 63,29256 |  |  |  |
| Вартість пропозиції Σ \_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_грн. (зазначається з ПДВ або без ПДВ\*)  (Цифрами та словами) | | | | | |  |

1. Ціна Товару визначена з урахуванням податків і зборів (в тому числі податку на додану вартість (ПДВ), у разі якщо учасник є платником ПДВ), що сплачуються або мають бути сплачені, витрат на транспортування, страхування, навантаження, розвантаження, сплату митних платежів, усіх інших витрат передбачених для товару даного виду.

2. Ми погоджуємося дотримуватися умов цієї пропозиції протягом 90 календарних днів з дати розкриття тендерних пропозицій.

3. Ми погоджуємося з умовами, що Ви можете відхилити нашу чи всі пропозиції, та розуміємо, що Ви не обмежені у прийнятті будь-якої іншої пропозиції з більш вигідними для Вас умовами.

4. Ми погоджуємося з проектом договору, який запропоновано замовником у Додатку 4 до тендерної документації. Договір буде укладено з переможцем торгів згідно з пунктом 4 Розділу 6

«Результати тендеру та укладання договору про закупівлю» тендерної документації. Якщо наша пропозиція буде визнана найбільш економічно вигідною, ми зобов’язуємося підписати Договір із Замовником не раніше ніж через 5 днів з дати оприлюднення на веб-порталі Уповноваженого органу повідомлення про намір укласти договір про закупівлю, але не пізніше ніж через 15 днів з дня прийняття рішення про намір укласти договір про закупівлю відповідно до вимог тендерної документації та пропозиції учасника-переможця. В пропозиції Учасника обов’язково окремою довідкою має бути зазначено країну-виробника електричної енергії

*Посада, прізвище, ініціали уповноваженої особи Учасника, підпис та печатка (за наявності) або інформація щодо підписання шляхом накладення КЕП*

*\* У разі надання пропозицій Учасником - не платником ПДВ, або якщо предмет закупівлі не* обкладається *ПДВ, такі пропозиції надаються без врахування ПДВ та у графі «Загальна вартість, грн., з ПДВ» зазначається ціна без ПДВ, про що Учасником робиться відповідна позначка.*

**Переможець процедури закупівлі у строк, що не перевищує 4 (чотири) календарних дні з дати оприлюднення в електронній системі закупівель повідомлення про намір укласти договір про закупівлю, повинен повторно надати Замовнику за даною Формою тендерну пропозицію, приведену у відповідність до показників за результатами проведеного аукціону, шляхом оприлюднення її в електронній системі закупівель.**